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      Аннотация

    
        
          Данная магистерская диссертация выполнена с целью проведения исследования на предмет технико-экономического обоснования создания инновационного предприятия. Основные задачи исследования: 1. Рассмотреть теоретические основы и выполнить анализ Инжиниринга - как формата предприятия, с учетом необходимости удовлетворения потребностей рынка с целью создания и развития бизнеса. 2. Проанализировать опыт СССР и современной России в области создания и продвижения предприятий оказывающих Инжиниринговые услуги. 3. Произвести краткий обзор развития и перспектив Инжиниринговых услуг в развитых (Западных) странах. 4. Разработать структурную схему предприятия с учетом оптимального взаимодействия и наибольшей  эффективности работы сотрудников. 5. Выполнить расчет затрат для создания предприятия, определены источники финансирования, произведены расчеты сроков окупаемости исходя из различных вариантов сценария развития предприятия. 6. На основании расчетов сроков окупаемости сделать прогнозы касательно перспектив развития, расширения и увеличения предприятия. Объект исследования: инновационная деятельность ООО «Перспективное конструкторское бюро машиностроения». Предмет исследования: Технико-экономическое обоснование создания инновационного предприятия.
        

        
          Engineering company, innovation, roadmap, fundamentals of engineering, R & d, engineering product.This master thesis is made for the purpose of conducting research on the subject of a feasibility study for the creation of innovative enterprises. The main objectives of the study: 1. To consider the theoretical basis and perform analysis of Engineering - like format of the enterprise, taking into account the need to meet the needs of the market with the aim of creating and business development. 2. To analyze the experience of the USSR and modern Russia in the field of creation and promotion of enterprises providing Engineering services. 3. Produce a brief review of the development and prospects of Engineering services in the developed (Western) countries. 4. To develop a structural scheme of the enterprise taking into account the optimal interaction and greatest efficiency of employees. 5. To calculate the costs for the creation of enterprises, sources of financing, the calculations of the payback period based on different scenario options of development of the enterprise. 6. Based on the calculations of the payback period to make forecasts regarding the prospects of development, expansion and increase of the enterprise. Object of research: innovative activity of "Prospective design Bureau of machine building "Subject of research: Feasibility study for the creation of innovative enterprises.
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